
Zápis ze školské rady Základní školy Pelhřimov, Osvobození 1881, p.o. konané 

dne 21. června 2018 

 

Přítomni: 

Ing. Běhounková Zuzana, Mgr. Sobek Jan, Bc. Kožichová Jitka, Mgr. Foltinová Kateřina, 

Mgr. Fenárová Magda, Mgr. Hupková Markéta, Mgr. Lašťovička Václav, Mgr. Dvořáková 

Jana, Mgr. Pospíchalová Radka 

Omluveni: 

Bc. Pípal Pavel, Mgr. Soukupová Jaroslava, Háková Věra 

Hosté: 

Mgr. Madronová Vladimíra (ředitelka školy) 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Projednání a schválení Školního řádu a ŠVP 

3. Hodnocení školního roku 2017/2018 

4. Různé  

 

Zápis z jednání 

1. Předsedkyně školské rady Mgr. Markéta Hupková zahájila školskou radu a přivítala 

členy školské rady. 

2. Paní ředitelka vysvětlila změny ve školním řádu. Mgr. K. Foltinová upozornila na 

nesprávné použití terminologie „intergrace/ inkluze“. 

Mgr. R. Pospíchalová vysvětlila změny v ŠVP, které se týkají německého jazyka. 

Oba dokumenty byly jednohlasně schváleny. 

3. Paní ředitelka zhodnotila uplynulý školní rok. Zmínila nejdůležitější akce, které se na 

škole konaly. Dále pak prostředky, kterými se škola snaží o zkvalitnění výuky a 

zlepšení vztahů mezi školou a rodiči a mezi žáky navzájem. 

Paní ředitelka ještě nastínila výhled do příštího školního roku včetně změn ve složení 

učitelského sboru. 

4. V diskuzi byl vznesen dotaz na rekonstrukci školní jídelny. Paní ředitelka vysvětlila 

důvody vedoucí k jejímu odložení. 

Dále se diskutovalo o využití multifunkčního hřiště. 

Ze strany rodičů bylo zmíněno poděkování všem učitelům za organizaci školní 

akademie. 

Zapsala: Mgr. Radka Pospíchalová 


